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    متهمان حاشيه نشين؛ پرونده هاي نفوذ و جاسوسي
محمد ايماني تحليلگر مسائل سياسي و فعال رسانه اي 

در كانال تلگرامي خود نوشت: 
همين شب ها، سريال مستند گاندو از شبكه 3 سيما 
پخش مي شود كه برخي ابعاد شبكه نفوذ و جاسوسي 
امريكا در ميان نزديكان دو دولتمرد ارشد را به تصوير مي كشد؛ شبكه اي 
كه با دستگيري جيسون رضائيان خبرنگار 3۸ساله واشنگتن پست در 
تهران لو رفت. او و تيمش به كمك خواهرزاده دولتمرد ارشد، به اخبار 

سرّي و مهم برخي جلسات دست پيدا كرده بود. 
اكنون پاي يك پرسش مهم در ميان است: چرا آن قدر كه جاسوسان 
اهميت پيدا مي كنند و مورد توجه قرار مي گيرند، مديران قاصر و مقصر 

در اين پرونده ها، مورد مؤاخذه و بازخواست قرار نمي گيرند؟
اگر يك ش��بكه جاسوس��ي، نفوذ مي كند و به جمع آوري اطلاعات 
سرّي، مشورت هاي راهبردي غلط و دستكاري در محاسبات يا اخلال 
در تصميم گيري ها مي پردازد، حتماً در اين طرف مديريت هاي كرم 
زده و آلوده اي هستند كه امكان نفوذ ش��بكه اي و جرياني پياپي را 

فراهم مي كنند. 
اين مديريت، مهم تر از آن شبكه نفوذ و به مراتب خطرناك تر است. اين 
شبيه ماجراي حيف و ميل ۱۸ميليارد دلار ارز به قيمت ۴هزارو200 
تومان اس��ت كه رانتي ۱۵0هزار ميلياردي را به حلقوم مفس��دان و 
رانتخواران ريخت و در آن، مديران مقصر به ان��دازه رانتخواران بلكه 

بيش از آنها مستوجب بازخواست هستند. 
رهبر انقلاب م��رداد ۹۷ گفتند: »در همين قضاياي ارز و س��كه گفته 
شد مبلغ ۱۸ميليارد دلار ارز از كش��ور آن هم در حالي  كه براي تهيه  
ارز مشكل داريم، بر اثر بي تدبيري، به افرادي واگذار شد و برخي از آن 
سوءاستفاده كردند… اين قضيه دو طرف دارد: يك طرف آن فردي كه 

دريافت مي كند و طرف ديگر، آن كسي است كه عرضه مي كند.«
ايشان تصريح كردند: »همه بيشتر به دنبال آن فردي هستند كه ارز يا 
سكه را گرفته است، در حالي  كه تقصير عمده متوجه آن فردي است كه 
ارز يا سكه را با بي تدبيري عرضه كرده است كه اقدامات اخير قوه  قضائيه 
نيز در واقع برخورد با كساني اس��ت كه با يك تخلف و خطاي بزرگ، 

زمينه ساز اين مسائل و كاهش ارزش پول ملي شده اند.« 
........................................................................................................................

    خانواده اين شهدا كدام مزار را براي گريه دارند؟
حسين دهباشي در دو توئيت نوش��ته: هميشه فكر 
مي كرديم تكاوران ارت��ش آدم هايي عبوس و هر چه 
شود باز محكمند، آن  روز اما افسري كه در قايق بود، 
شانه هايش مي لرزيد و آهسته ناله مي كرد. از اولين يافته ها در دريا لنگه 
كفش زيبا و دختران��ه اي بود كه از صاحب لابد تُ��رد و نازكش، تنها تا 

اندكي بالاتر از مچ پا مانده بود. 
من واقعاً نمي دانم بعضي جاها براي چه گلباران مي شوند اما گلباران 
آب هاي ساحلي ايران در ۱2تيرماه هر سال براي اين است كه باوجود 
۵2روز جس��ت وجو، فقط قطعات بدن ۱۷۸نفر از 2۹0مس��افر پرواز 
IR6۵۵# پيدا شد. خانواده ۱۱2شهيد مفقودالاثر كجاي ديگر را دارند 

براي گريه و گلباران مزار عزيزان شان؟

آيت الله جنتي:
  تحريم نفتي فرصت مناسبي

براي توسعه درآمدهاي غيرنفتي است 
دبي�ر ش�وراي نگهب�ان ب�ا بي�ان اينك�ه تحريم ه�ا مي توان�د 
فرصت باش�د، تأكيد ك�رد: تحريم ه�اي نفتي فرصت مناس�بي 
ب�راي مس�ئولان در راس�تاي توس�عه درآمده�اي غيرنفت�ي 
با تمرك�ز ب�ر اقتص�اد مقاومت�ي و تكيه بر ت�وان داخلي اس�ت. 
به گزارش فارس، آي��ت الله احمد جنتي دبير ش��وراي نگهبان كه روز 
گذشته در نطق پيش از دستور خود در جلسه اين شورا سخن مي گفت 
با تبريك فرا رس��يدن دهه كرامت )ولادت حضرت معصومه و ولادت 
حضرت امام رضا عليه السلام( اظهار داش��ت: در ايام سالگرد شهادت 
مرحوم صدوقي چهارمين شهيد محراب و فاجعه سرنگوني هواپيماي 
مس��افربري ايران توس��ط امريكا هستيم كه مس��ئوليت هر دوي اين 

جنايت ها به صورت مستقيم و غيرمستقيم متوجه دولت امريكاست. 
وي افزود: شهادت آيت الله صدوقي توسط منافقين انجام شد كه مورد 
حمايت امريكا هس��تند و از سوي ديگر فاجعه س��رنگوني هواپيماي 
مسافربري ايران در سال ۱36۷ كه جان صدها انسان بي گناه را گرفت 
به دستور مستقيم اين دولت شرور انجام شد، چنين جناياتي هرگز از 

دامان ايالات متحده كه مدعي حقوق بشر است پاك نخواهد شد. 
آيت الله جنتي در بخش ديگري از سخنانش به وجود بعضي مشكلات 
اقتصادي در كش��ور كه بخش ناچي��زي از آن مربوط ب��ه تحريم هاي 
خارجي و بخش عمده آن نتيجه برخي سوء مديريت هاي داخلي است 
اشاره و خاطرنشان كرد: مردم و به ويژه قشر آسيب پذير از وجود گراني 
و ركود در سختي هستند كه بايد با همت و جديت مسئولان اين مسائل 
رفع شود. دبير شوراي نگهبان با بيان اينكه تحريم ها مي تواند فرصت 
باشد، تأكيد كرد: چنانچه در تحريم هاي دفاعي، ايران اسلامي مقتدرانه 
توانست خودكفا شود، وجود تحريم هاي نفتي نيز فرصت مناسبي براي 
مسئولان در راستاي توس��عه درآمدهاي غيرنفتي با تمركز بر اقتصاد 

مقاومتي و تكيه بر توان داخلي است.
........................................................................................................................

واعظي در جمع خبرنگاران مطرح كرد 
بررسي سفر رئيس جمهور به نيويورك 

رئيس دفتر رئيس جمهور در مورد س�فر رئيس جمهور به سازمان 
ملل گفت: معاونت سياسي در حال بررسي اين موضوع است، وزارت 
خارجه نيز اين موضوع را بررسي مي كند تا نتيجه نهايي حاصل شود. 
به گزارش مهر محمود واعظي رئيس دفتر رئيس جمهور در حاشيه جلسه 
هيئت دولت در جمع خبرنگاران در مورد روند كاهش قيمت ارز گفت: 
دولت از ابتدا معتقد بود كه قيمت ارز حباب دارد و قيمت واقعي ارز بسيار 
پايين تر از قيمت فعلي است. وي ادامه داد: سال گذشته شاهد التهابات 
زيادي در بازار بوديم كه قيمت ارز تحت تأثير اين التهابات و القاي يأس و 
نااميدي از خارج از كشور به داخل افزايش يافت. در حال حاضر وضعيت 
تغيير كرده و مردم فهميده اند دولت مسلط است و مي تواند كشور را اداره 
كند. اين اطمينان داخلي موجب ايجاد آرامش در بازار ارز شده است. وي 
با بيان اينكه اعتقاد داريم قيمت فعلي ارز هنوز هم بالاست، گفت: قيمت 
ارز بايد كاهش يابد، دولت هم تلاش مي كند اما دخالت مستقيم نخواهيم 
كرد. وقتي عرضه و تقاضا مديريت شود و آرامش در جامعه ايجاد شود، 
قيمت ارز كاهش مي يابد. وي در مورد سفر رئيس جمهور به سازمان ملل 
نيز گفت: معاونت سياسي در حال بررسي اين موضوع است، وزارت خارجه 

نيز اين موضوع را بررسي مي كند تا نتيجه نهايي حاصل شود. 
رئيس دفتر رئيس جمه��ور در خصوص ادعاي اروپ��ا مبني بر اجراي 
اينستكس نيز گفت: اينستكس يك روش تبادل است. در يك مقطع، با 
يك مقدار پول، تبادلاتي انجام شده است اما كافي نيست. وي با تأكيد 
بر اينكه نمي خواهيم اقدام تبليغاتي و ظاهري انجام ش��ود و به دنبال 
عمليات واقعي هستيم، گفت: بايد مشكل تجار و صنعتگران حل شود 
اما فقط يك تراكنش انجام شده، موقعي قبول مي كنيم كه اينستكس 
اجرايي شده، نفت ايران به فروش رفته و پول آن وارد اينستكس شود. 

واعظي تصريح كرد: ب��ه اروپايي ها اعلام كرده ايم تا جايي كه ش��ما به 
برجام متعهد باشيد، ما هم به برجام متعهد خواهيم بود.

رئيس جمهور با نمايشي دانستن سازوكار مالي اروپا:

»اينستكس توخالي« به هيچ دردي نمي خورد
اروپای مدعی حقوق بشر با سكوت مقابل تحريم ها ظلم به ملت ايران می كند

رئيس جمهور آنچه را كه تاكنون از اينس�تكس 
ب�وده، صرفاً نمايش�ي و ب�دون پ�ول و توخالي 
دانست. او همچنين تأكيد كرد كه اقدامات ايران 
براي فاصله گرفتن از تعهدات خود، يك س�ال 
پس از خروج امري�كا از برجام ب�ه منظور حفظ 
برجام است. روحاني همچنين تلويحاً آشوب هاي 
دي م�اه 96 را باعث منفي ش�دن ش�اخص هاي 
اقتصادي دانس�ت و در عين ح�ال تحريم هاي 
امريكا علي�ه اي�ران را موجب مش�كلات ملت 
82ميليوني ايران دانس�ت و سكوت اروپايي ها 
در براب�ر اين ظل�م را م�ورد انتق�اد ق�رار داد. 
حس��ن روحاني، رئيس جمهور روز چهارشنبه در 
جلسه هيئت دولت گفت: امريكايي ها آتش بازي در 
منطقه را يك سال است كه آغاز كرده اند و در حالي 
كه به دنبال آتش افروزي هستند، مي گويند بازي با 
آتش خطرناك است! اگر امريكا از كلمه آتش خيلي 
مي ترسد پس نبايد شعله  را روشن كند و خاموش 
كردن اين آتش تنها بازگشت به تعهدات و مصوبات 

سازمان ملل است. 
   راه خاموشي آتش بازگشت به برجام است

وي برجام را به نفع همه ملت ها، منطقه و جهان دانست 
و با تأكيد بر اينكه بهترين راه براي امريكا بازگشت از 
خطاي خود اس��ت، تصريح كرد: خاموش كردن اين 
آتش تنها بازگشت به تعهدات و مصوبات سازمان ملل 
است و اگر نخواهند به اين تعهدات بازگردند، جمهوري 
اس��لامي ايران همانطور كه پيش از اين اعلام كرده، 

رأس 60روز، اقدامات بعدي را انجام خواهد داد. 
رئيس جمهور با بيان اينكه اين روزها به نكات جالبي 
از سوي امريكايي ها رسيده ايم، گفت: آنها تا به امروز 
برجام را توافقي بد مي دانس��تند و در اين شرايط اگر 
اي��ران بخواهد از اي��ن توافق فاصله بگي��رد، آنها بايد 
خوشحال باشند، اما امروز كه جمهوري اسلامي ايران 
مقداري از اين توافق فاصله گرفته است، ناراحت بوده و 

داد و فريادشان در جهان بلند شده است. 
روحاني با اش��اره به اينكه طرف هاي اي��ران در برجام 
پيوسته در حال توصيه به ايران براي ماندن در برجام 
هستند، ادامه داد: اگر اين توافق خوب است، چرا اروپا 
و امريكا به تعهدات و وظايف خود در اين توافق عمل 
نمي كنند و اگر اين توافق بد است، چرا وقتي كه ايران 
مي خواهد براس��اس توافق به بخشي از تعهدات خود 

عمل نكند، در دنيا سر و صدا مي كنند؟
   اروپا در برابر مشكل ملت 80ميليوني ايران 

سكوت كرده است
رئيس جمهور تأكيد كرد: بس��يار باعث تعجب است 
كه اروپا در حالي كه مي بيند ملتي ۸2ميليوني براي 
تأمين نيازهاي ضروري خود با مشكل مواجه است، 
سكوت كرده و يك سال است كه سخن نمي گويد، 
اينهايي كه مدعي حقوق بشر هستند، چرا با صراحت 
اين اقدام امريكا را محكوم نكرده و در راستاي جبران 

آن كاري نمي كنند؟

روحاني با اشاره به اينكه ايران با ارسال نامه براي سران 
پنج كشور اروپايي و انتشار بيانيه رسمي اعلام كرده 
كه براي حفظ برجام تعهدات خود را كاهش مي دهد، 
گفت: معتقديم اگر اقدامي انجام ندهيم، برجام از بين 
خواهد رفت. به خاطر آنكه طرف هاي مقابل به تعهدات 
خود عم��ل نكرده اند و ب��ه اين ترتيب برج��ام از بين 
نرود، متقابلًا تعهدات خود را كاهش مي دهيم تا اين 

ساختمان بتواند متعادل بوده و حفظ شود. 
روحاني گفت: اگر امروز در غني سازي از مرز 300كيلو 
عبور كرده ايم تنها براي حفظ برجام است و همانطور 
كه اعلام كرده ايم، اگر طرف هاي مقابل به تعهدات خود 
بازگردند، بازگشت ايران به ش��رايط توافق به سرعت 
انجام خواهد ش��د و اگر توليد بالايي هم انجام دهيم 
در مدت كوتاهي آن را به كشوري ديگر مانند روسيه 

فروخته و در قبال آن كيك زرد دريافت مي كنيم. 
رئيس جمهور با بيان اينكه ايران اعلام كرده در توليد 
آب سنگين به ۱30تن تعهدي ندارد و ممكن است 
افزايش داشته باشد، گفت: اگر شرايط توافق حاصل 
شود بازگشت به زير ۱30تن هم خيلي سريع مي تواند 

انجام شود. 
   قصد لجبازي نداريم

دكتر روحاني با اشاره به اينكه تمام اقداماتي كه ايران 
به واسطه عدم پايبندي طرف هاي مقابل به تعهدات 
برجام، انجام مي دهد به س��رعت قابل بازگشت است، 
گفت: ايران هرگز قصد لجبازي با ديگران و برهم زدن 
توافق را ن��دارد، كما اينكه طرف ه��اي مقابل به هيچ 

عنوان نمي توانن��د به اقدامات ايران اي��رادي بگيرند، 
چراكه ايران در پاس��خ به درخواست هاي مكرر سران 
اروپا چندين بار مهلت هاي مقرر را تمديد كرده است. 
رئيس جمهور با بيان اينكه مسئولان اروپايي حتي به 
قول خود براي حل مش��كلات ايران، عمل نكرده اند، 
خاطر نش��ان كرد: ايران در اين م��دت به هيچ عنوان 
عجله نكرده است و مردم بدانند كه لحظه اي در برجام 
احساس��ي عمل نكرده و كاملًا براساس منطق و عقل 
اقدام كرده ايم. اگر برجام توافقي خوب است همه بايد 
نسبت به آن متعهد باشند، طرف هاي مذاكره كننده در 
برجام خود به تعهداتشان پايبند نيستند، اما نسبت به 

ايران همواره اعتراض دارند. 
   اينستكس تاكنون نمايشي بوده است

روحاني س��از و كار مال��ي اروپايي ها )اينس��تكس( 
را تاكن��ون تنها اقدامي نمايش��ي دانس��ت و افزود: 
امروز اينستكس تنها ساز و كاري بدون پول است و 
اينستكسِ توخالي به هيچ دردي نمي خورد، اما اگر 
اينستكس فعال شده و پول فروش نفت ايران به آنها 
به واسطه آن حاصل شود، با وجود ايرادات آن مي توان 

تا حدي آن اقدام را قبول كرد. 
رئيس جمهور با اشاره به اينكه اگر اقدام عملي از سوي 
طرف هاي مقابل انجام نشود، ايران از ۱6تير اقدامات 
بعدي را انجام خواهد داد، گفت: در ۱6تيرماه س��طح 
غني سازي ايران ديگر 3/6۷درصد نخواهد بود و اين 
تعهد را كنار گذاش��ته و به هر مقداري كه ضرورت و 
نياز ما باشد، ارتقا خواهيم داد. از ۱6تير اگر طرف هاي 

مقابل به تمامي تعهدات خ��ود طبق زمانبندي عمل 
نكنند، رآكتور اراك به شرايط سابق يعني شرايطي كه 
آنها ادعا مي كردند خطرناك بوده و مي تواند پلوتونيوم 
توليد كند، بازخواهد گشت، مگر اينكه در مورد رآكتور 

اراك آنها به تمامي تعهدات خود عمل كنند. 
   توصيه ما به غرب بازگشت به مذاكره است

رئيس جمهور تأكيد كرد: توصي��ه ايران به اروپا و امريكا، 
بازگشت به منطق، ميز مذاكره، تفاهم، احترام به قانون و 
احترام به مصوبات شوراي امنيت سازمان ملل متحد است 
و در اين شرايط همه بايد به برجام عمل كنند. وي با بيان 
اينكه امروز ملت ايران اقدامات دولت و مسئولان را منطقي 
و صحيح مي دانند، افزود: نمي توانستيم در برابر بي عملي 
طرف مقابل ساكت بمانيم و به همين دليل اين اقدامات را 
به انجام رسانده ايم، اما طرف هاي مقابل بايد بدانند كه هر 
ساعتي كه به برجام بازگردند، ما هم بازخواهيم گشت، ما 
هنوز در برجام هستيم و تمام اقداماتي كه انجام مي دهيم 

نيز در راستاي حفظ برجام است. 
   تا قبل از آشوب هاي دي 96 تمام شاخص هاي 

دولت مثبت بود
دكتر روحاني با بيان اينك��ه از ابتداي دولت يازدهم 
تا دي ماه سال ۹6 تمام شاخص ها مثبت بوده است، 
گفت: دول��ت از دي ۹6 تا به امروز ك��ه ۱۸ماه از آن 
مي گذرد وارد فاز جديدي شد و مردم در اين مدت با 
سختي زندگي كردند و اگر مردم گلايه دارند، حق با 
آنهاست و اگر تصور مي كنند كه دولت بايد بيش از 
اين كار مي كرده، بايد بگويم كه شهادت مي دهم با 

همه توان خود كار كرده ايم. دولت با همه توان خود 
براي رفع مشكلات اقدام كرده است و اجازه نداده ايم 
شرايط سخت در زندگي مردم به نقطه اي برسد كه 

زندگي برايشان غيرقابل تحمل شود. 
   روند صعودي رشد تورم كاهش پيدا كرده 

است
رئيس جمهور ادامه داد: امروز علامت هاي خوبي را در 
بخش هاي مختلف مشاهده مي كنيم. تورم كشور در 
ارديبهش��ت از فروردين و در خردادماه از ارديبهشت 
كمتر اس��ت، به گونه اي ك��ه اگ��ر در فروردين تورم 
بالاي ۴درصد بوده در ارديبهش��ت حدود 2/۵درصد 
و در خرداد 0/۸درصد شده و روند صعودي رشد تورم 
كاهش يافته است و براساس علائمي كه در دو سه ماهه 
ابتدايي امسال مش��اهده مي كنيم، مي توانيم امسال 

شاهد رشد اقتصادي مثبت در كشور باشيم. 
رئيس جمه��ور با بي��ان اينكه امروز مردم با نش��اط 
بيش��تري در زمينه توليد تلاش مي كنند، گفت: بر 
اساس آمارهايي كه در بخش هاي مختلف، از جمله 
كشاورزي ارائه مي شود، تمام شاخص ها رشد مثبت 
را نش��ان مي دهد و در ديگر بخش ه��ا حركت هاي 
خوبي آغاز ش��ده و مي توانيم شاهد تحول مثبت در 

همه بخش ها باشيم. 
   ادعاي امريكايي ها در مورد اش�تباه گرفتن 

ايرباس با جنگنده اف14 مضحك است
روحاني در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به 
سالگرد فاجعه بزرگ حمله ناو امريكايي وينسنس به 
هواپيماي مسافربري ايران در ۱2تير سال 6۷، گفت: 
اين ادع��اي امريكايي ها كه هواپيماي مس��افربري 
ايرباس با مشخصات فيزيكي و مسير مشخص پروازي 
را كه طي كرده بود با يك جنگنده اف۱۴ اشتباه گرفته 
بودند، مضحك است. اگر امريكايي ها اعلام مي كردند 
كه اين هواپيما را با يك فانتوم اشتباه گرفته اند شايد 
قابل قبول بود، اما اينكه خ��ود آنها اعلام كردند، اين 
هواپيما را با يك جنگنده اف۱۴ كه تنها براي رهگيري 
هوايي استفاده مي شود و قابليت حمل موشك هوا به 

زمين ندارد، عذري بدتر از گناه است. 
رئيس جمه��ور ب��ا بي��ان اينك��ه ادعاه��ا و توجيه 
امريكايي ها در حمله به هواپيماي مسافربري ايران 
به هيچ عنوان از لحاظ علمي قابل قبول نيست، اظهار 
داشت: امريكايي ها به خاطر اين اشتباهي كه انجام 
دادند، نه تنها از ملت ايران عذرخواهي نكردند بلكه به 
جاي تنبيه فرمانده آن ناو، به او جايزه و مدال دادند و 
اين نشان مي دهد جنايت كردن براي امريكايي ها 
كاري ساده و آسان اس��ت كه با وجود كشته شدن 
2۹0مسافر بي گناه، عين خيالشان نباشد و بخواهند 
با جملاتي واهي از آن عب��ور كنند. دكتر روحاني با 
اشاره به اينكه امروز امريكايي ها جنايتي بالاتر از آن 
را عليه ۸2ميليون نفر از م��ردم مظلوم و فرهيخته 
ايران انجام مي دهند، گفت: اق��دام امروز امريكا در 

اعمال تحريم ها، كاملًا تروريستي است.

رئيس دفت�ر ارتباط�ات مردمي     دفاعی
نيروهاي مس�لح گف�ت: راهبرد 
مقاومت جايگاه و اهميت ويژه اي در گام دوم انقلاب اسلامي دارد. 
به گزارش مهر، سردار عباس سدهي رئيس دفتر ارتباطات مردمي 
نيروهاي مسلح در همايش تبيين و تحقق بيانيه گام دوم انقلاب 
اسلامي كه روز گذشته در ستاد فرماندهي نيروي پدافند هوايي 
ارتش برگزار شد، اظهار داش��ت: يكي از مهم ترين موضوعات در 
بيانيه گام دوم انقلاب اس��لامي بحث و راهبرد مقاومت است و 
نش��ان مي دهد راهبرد مقاومت جايگاه و اهميت ويژه اي در گام 

دوم انقلاب دارد. 
سردار سدهي در ادامه با اش��اره به توطئه هاي دشمنان انقلاب 

در ابتداي پيروزي انقلاب اس��لامي عليه ارتش گفت: دشمنان 
به دنبال آن بودند كه تنها بازوي دفاعي كشور يعني ارتش را از 
بين ببرند، سازمان هاي جاسوسي خارجي هم تلاش مي كردند با 
تحريكات برخي در داخل نيز اين هدف را دنبال كنند و متأسفانه 
عده اي ه��م در داخل اين ش��عار را تك��رار مي كردن��د، اما امام 
خميني)ره( مقابل اين توطئه ها ايستادند و آن بيانيه تاريخ را در 

2۹فروردين اعلام و آن روز را روز ارتش ناميدند. 

وي با بيان اينكه انقلاب اس��لامي ايران و نفس مس��يحايي امام 
راحل و تلاش هاي مس��تمر حضرت آقا كه نماينده امام)ره( در 
ارتش بودند، موجب ش��د ارتش هشت س��ال در دفاع مقدس، 
آن همه افتخارآفرين��ي كند، گفت: رژيم پهل��وي با وجود همه 
سرسپردگي ها به امريكا و اذنابش و با وجود تمام مزدوري هايش 
نمي توانس��ت بيش از س��ه روز در برابر عراق مقاوم��ت كند اما 
امام)ره( ارتشي ساخته و پرداخته كرد كه هشت سال در جنگ از 

خود رشادت نشان دهد. 
سردار سدهي اظهار داش��ت: زماني  كه در صنايع دفاعي كشور، 
كارهاي ساخت موشك انجام مي شد، اولين گزارشي كه به مقام 
معظم رهبر عرضه ش��د اين بود كه انحراف موشك هاي ساخته 
شده بين 2 تا ۸ كيلومتر اس��ت، حضرت آقا گفتند اين ميزان از 
انحراف قابل قبول نيست. مدتي بعد دومين گزارش را آوردند و 
گفتند كه اين انحراف به ۱00متر رس��يده است. حضرت آقا باز 

هم قبول نكردند. 
در گزارش بعدي انحراف به 30 تا ۷0متر رسيده بود. خدا شهيد 
طهراني مقدم را رحمت كن��د. حضرت آقا اينج��ا فرمودند بايد 

موشك نقطه زن طراحي كنيد.

   گزارش

فرمانده كل سپاه با تأكيد بر اينكه ما مكلف به فرمول سازي غلبه 
بر دشمن در همه سناريوها هستيم، گفت: امروز قدرت جهاني ما 
معتبر، شناخته شده و داراي ظرفيت بازدارندگي فوق العاده اي 
است و در صحنه واقعي توانسته ايم هيمنه ساختگي و تصنعي 
امريكا را كه در فضاي رواني دنيا به وجود آمده بود، بش�كنيم. 
به گزارش فارس، سردار سرلشكر پاسدار حسين سلامي فرمانده 
كل سپاه پاسداران انقلاب اس��لامي در جمع مسئولان وكاركنان 
قرارگاه س��ازندگي خاتم الانبيا)ص( با بيان اينك��ه قرارگاه ايفاگر 
نقش مهمي در جنگ اراده ها در عرصه نبرد اقتصادي با دش��من 
است، گفت: در شرايط خطير و سرنوشت ساز كنوني، قرارگاه نقاط 
افتخار، عزت، سربلندي و اميد بسياري را براي ملت ايران روشن و 
در قلب و ذهن دشمنان نااميدي ايجاد كرده است. وي با اشاره به 
نقش آفريني قرارگاه س��ازندگي خاتم الانبيا)ص( در بحران هاي 
مختلف، اظهاركرد: در شرايط سخت و بحران هاي طبيعي از قبيل 
زلزله و سيل كه در نقاط مختلف كش��ور به وقوع پيوست، حضور 
ميداني موفق و مؤثر قرارگاه همراه با س��اير دستگاه ها و نهاد هاي 
امدادي و خدمت رس��ان، التيام بخش بس��ياري از آلام و دردهاي 
مردم بود. سرلشكر سلامي با تأكيد بر اينكه در مسير مقاومتي توأم 
با حركت، پيشرفت و شكست دادن دشمن قرار داريم، گفت: ما در 

حال برقراري يك موازنه فشار با دشمن هستيم. 
مسير مقاومت ما يك سويه نيست و امروز دشمن با همه استعداد 
و ظرفيت خود به ميدان آمده و همه اركان و اجزاي فشار خود را در 
يك فضاي عملياتي و نزديك به ما فعال كرده است، در عين حال ما 
نيز در شكل فيزيكي، سياسي و اقتصادي در حال دست و پنجه نرم 

كردن با دشمن هستيم. 
فرمانده كل سپاه با بيان اينكه دشمن در هر مقطعي يك عرصه را 

مركز ثقل فشار خود قرار داده و بقيه صحنه ها را در آن راستا فعال 
مي كند، تصريح كرد: در مقطعي جنگ نظامي نقطه تمركز اصلي 
دش��من بود و عمليات رواني، سياس��ي، اقتصادي و اطلاعاتي در 
حمايت از آن فعال شد، اما در مقطع كنوني جنگ اقتصادي ميدان 
مركزي مواجهه دشمن با ماس��ت، به اين معنا كه امروز در نقطه 
تقاطع يك فشار اقتصادي جهاني به سر مي بريم. وي هدف جنگ ها 
را تحميل اراده ها دانست و افزود: تا زماني كه جنگ به صحنه ذهن ها 
و قلب ها منتقل نشود و ملتي تابع اراده دشمن نشود، هيچ اتفاقي 
رخ نمي دهد، تلاش دشمن هم اين است كه ميدان مانور اقتصادي، 
سياس��ي و فرهنگي را به س��مت تزلزل اراده ها پيش برده و نقطه 
تسليم ايجاد كند، اما ما توانسته ايم اجزاي اين استراتژي پيچيده را 
از هم باز كنيم و شاكله به هم پيوسته دشمن را بشكنيم. سرلشكر 
سلامي با بيان اينكه ما اجزاي قدرت و سياست دشمن را منفصل 
و آنها را كم خاصيت يا خنثي كرده ايم، گفت: در حوزه نظامي كاملًا 
راه را بر دشمن بسته ايم و موازنه را معكوس كرده ايم، شايد تا چندي 
پيش برخي تصور مي كردند كه اگر در مقابل دشمن به مذاكره روي 

نياوريم، گزينه جنگ اجتناب ناپذير است، اما شرايط به گونه اي رقم 
خورد كه دشمن حتي در ذهن خود از موضوع جنگ به هراس افتاد 

و شرايط معكوس شد. 
وي خاطرنشان كرد: در وضعيت كنوني اين دشمنان هستند كه از 
وقوع جنگ نگرانند و اين نگراني در رفتارهاي فيزيكي و تاكتيكي آنها 
نمايان است. فرمانده كل سپاه افزود: اين استراتژي در عرصه سياسي 
هم تكرار شد و سرانجام آنها اعلام كردند كه قصد مواجهه نداريم و 
منصرف شده ايم، در واقع اين يك عقب نشيني بود كه طراحي كردند 
تا آبرومندانه از مخمصه خود س��اخته نجات پيدا كنند، اما جهان 
واقعيت نهفته در اين مدل را سنجيد و امروز نسبت به اقتدار و قدرت 

ايران اسلامي اعتماد جديدي در دنيا به وجود آمده است. 
وي با تأكيد بر اينكه ما مكلف به فرمول س��ازي غلبه بر دشمن در 
همه سناريوها هستيم، تصريح كرد: امروز قدرت جهاني ما معتبر، 
شناخته شده و داراي ظرفيت بازدارندگي فوق العاده اي است و در 
صحنه واقعي توانسته ايم هيمنه ساختگي و تصنعي امريكا را كه در 

فضاي رواني دنيا به وجود آمده بود، بشكنيم. 
فرمانده كل سپاه ملاقات نخست وزير ژاپن با مقام معظم رهبري 
)مدظله العالي( را نقطه شكست سياسي سنگين براي دشمن و 
ظهور قدرتمند هويت مقاومت جديد براي نظام مقدس جمهوري 
اسلامي توصيف و خاطرنش��ان كرد: پس از اين ديدار تراز قدرت 
سياس��ي ما در جهان بالا رفت و داس��تان انزواي ايران موضوعي 

باطل تلقي شد. 
وي تقابل دشمن با ايران اسلامي در جنگ اقتصادي را بر سر الگو و 
مدل عنوان كرد و گفت: آنها مي خواهند نشان دهند كه نظامي بر 
پايه اسلام و مستقل از قدرت هاي استكباري نمي تواند ادامه حيات 
دهد و بايد با قواعد مورد نظر آنها زندگي كند اما ما خلاف اين موضوع 

را به اثبات رسانده ايم و نشان داده ايم مي توان با تكيه بر نظام اسلامي 
و ولايي، مستقل، پيشرفته، آباد و آزاد زندگي كرد. 

سرلشكر سلامي در ادامه با تأكيد بر اينكه كشوري كه بر پايه اسلام 
بنا نهاده شده است، بايد پيشرفته و مدرن بوده و حرف هاي قوي براي 
گفتن داشته باشد، خطاب به مديران و كاركنان قرارگاه سازندگي 
خاتم الانبيا)ص( گفت: اينجا ميدان عمل شماست كه با گشايش 
راه براي حركت در مسير پيشرفت، سرافرازي، سربلندي، افتخار و 

شخصيت آفريني ملي، كشور را از بن بست خارج مي كنيد. 
وي تجس��م هويت هر كش��ور را در تبلور عناصر هويتي در كالبد 
جامعه آن دانست و با تأكيد بر اينكه اسلام ملت تابع خود را رشيد، 
مجهز، معتبر، عزيز و قدرتمند مي سازد و براي آن بازدارندگي ايجاد 
مي كند، گفت: كشوري كه در علم، اقتصاد، فرهنگ، اخلاق، معنويت 
و زيرساخت و فناوري مي درخشد، ايمن شده و در معرض خطر قرار 
نمي گيرد، ما امروز از چنين ظرفيتي برخورداريم و قرارگاه با فعاليت 

در اين عرصه توانسته است براي جامعه نقطه اميد ايجاد  كند. 
سرلشكر سلامي خاطرنش��ان كرد: نوع فعاليت قرارگاه سازندگي 
خاتم الانبيا)ص( اش��تغال آفرين اس��ت و بناي اس��تقلال كشور را 
پايه ري��زي مي كند، زمان��ي كه م��ردم در همه جا آث��ار وجودي و 
تلاش هاي قرارگاه را مش��اهده مي كنند، به آرامش مي رسند و به 
همين دليل است كه شما همواره در معرض تهديد، تحريم و عمليات 
رواني دشمن هستيد. فرمانده كل سپاه در پايان ضمن قدرداني از 
تلاش هاي مجاهدانه فرماندهان، مديران و كاركنان قرارگاه سازندگي 
خاتم الانبيا)ص(، از دكتر سعيد محمد به عنوان مديري متخصص، 
پاك، باانگيزه و جهادي در ادامه سكانداري و فرماندهي قرارگاه ياد 
كرد و گفت: همه ش��ما در يك جبهه الهي هستيد و همچنان بايد 

بيرق هاي پيروزي را بر فراز قله هاي پيشرفت به اهتزاز درآوريد.

فرمانده كل سپاه: مكلف به فرمول سازي غلبه بر دشمن در همه سناريوها هستيم
خبر

رئيس دفتر ارتباطات مردمي نيروهاي مسلح:

مقاومت جايگاه ويژه ای در گام دوم دارد

رياست جمهوري


